

Afdelingsbestyrelsesmøde - Afd. 1428

03-02-2025

Til stede til mødet:

- **Bestyrelsen:** Trine, Daniel og Katrine
- **Suppleanter:**

Dagsorden:

1. Åbning af mødet
2. Valg af referent
3. Valg af ordstyrer
4. Åbent møde de første 30 min - Evt bemærkninger fra beboere?
5. Evt. bemærkninger til foregående referat
 - a. Nyt om status på fejl og mangler?
 - b. Nyt om oversvømmelses bekymring?
6. Info fra varmemesteren
7. Nyt fra selskabet
8. Gennemgang af mail henvendelser / brev i postkasse fra beboere
9. Evt.
 - a. Cykelsti ud mod skoven/supercykelsti. Saltning, snerydning og lys?
 - b. Referat fra bestyrelsesmøde hænges op på opslagstavlen.
 - c. Forplejning og forberedelser til afdelingsmødet
 - d. Opsummering på kataloger:
 - e. Lejerbo/ojba til bestyrelsen + upload på hjemmeside

Beslutningsreferat

1.	Gjort
2.	Katrine
3.	Katrine
4.	Ingen beboere mødte op
5.	<p>a. Afventer stadig svar på nyt om bekymring på oversvømmelse. Pt bliver der ikke gjort noget med det nuværende firma, men varmemester er opmærksom!</p> <p>b. Vi har fået lovet at der bliver sendt en opdatering til bestyrelsen om hvordan det står til med udbedringer. Opfølgning følger.</p>
6.	<p>Intet nyt</p> <p>Vi forsøger inden næste møde at få aftalt med varmemester at han gerne må komme med en månedlig opdatering inden bestyrelsesmøde så vi kan</p>

	være konstant opdateret om diverse tiltag.
7.	Intet nyt
8.	Intet nyt fra beboerne på mail eller i postkasse
9.	<ul style="list-style-type: none"> a. Lena har talt med skejby rangers og de har ansvaret for saltning og snerydning af den lille cykelsti ud mod skoven. Dette er vedtaget i grundejerforeningen, da dette er deres stykke. Derfor hjælper det IKKE at kontakte lejerbo/ojba hvis arbejdet ikke bliver udført. Lena følger op på gadelamperne på dette stykke. b. Bliver printet efter mødet og hængt op hurtigst muligt c. Mødet 18/2 planlægges. Ekstra informationer om tilmeldingsfrist, præcis lokation og andet kommer i postkasser i løbet af ugen. d. Gennemgang af kataloger, så vi er sikrer på at alle bestyrelsens tanker er medtaget. e. Upload på hjemmeside gør vi selv da dette alligevel skal gøres med bestyrelsesmøde referat og vi behøver IKKE mailadresse fra lejerbo da vi allerede har gmail og denne ikke koster penge at "vedligeholde"